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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért indult eljárás Boros Péterné ellen?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Magyar Köztisztviselők, Közalkalmazottak és Közszolgálati Dolgozók Szakszervezetének 
(MKKSZ) sajtótájékoztatója kapcsán a rendőrség, „gyűlés tartása” miatt, eljárást indított Boros 
Péterné, elnök ellen. Ez a fellépés a rendőrség részéről azért is igen furcsa, mert a sajtótájékoztatók 
nem minősülnek gyülekezésnek, így a járvány és a korlátozások ideje alatt is tartható, mind az 
ellenzék mind a kormányoldal él a tájékoztatás ezen formájával. Az eljárás ellen az Magyar 
Köztisztviselők, Közalkalmazottak és Közszolgálati Dolgozók Szakszervezete és a Szakszervezetek
Együttműködési Fóruma is a tiltakozását fejezte ki.

Ezzel kapcsolatban tisztelettel kérdezem, hogy a Magyar Köztisztviselők, Közalkalmazottak és 
Közszolgálati Dolgozók Szakszervezete miért nem élhet a munkakörülményeikről a kommunikáció 
ezen formájával? Miért indult egy sajtótájékoztató miatt eljárás az elnökük ellen?

Válaszát várva.

Budapest, 2021.03.16.

Tisztelettel,

Ungár Péter

LMP


